



Date: 23/03/2021  
Ref: 1212/2021

التاريخ: 23/03/2021  
المرجع: 12/2021

**Circular No. 12/2021**

**تعميم 12/2021**

**Frequency of Covid-19 PCR tests for staff at  
different economic sectors in Abu Dhabi**

بشأن تكرار فحوصات الكوفيد 19 للعاملين في القطاعات  
الاقتصادية في اماره ابوظبي

**Respected owners and managers of all  
companies and establishments in Abu Dhabi.**

السادة/ ملاك و مدراء كافة المنشآت الاقتصادية في اماره  
ابوظبي.

**Greetings,**

تحية طيبة وبعد،،،

In line with preventive measures against Coronavirus "Covid-19" spread imposed by Abu Dhabi Emergency Crisis Committee for Covid-19 Pandemic to reduce the repercussions of the pandemic and provide a safe and healthy environment in Abu Dhabi, ADDED hereby notifies you that startin from the date of this circular you are requested to direct your employees to get tested for covid19 (PRC tests) every two weeks , knowing that tests will be free of charge .

تماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا "كوفيد-19" ، الصادرة عن لجنة إدارة الطوارئ والأزمات والكوارث الناتجة عن جائحة فيروس كورونا في اماره ابوظبي، وسعياً لتحقيق بيئة آمنة وصحية والحد من آثار وتداعيات الجائحة، تنوه دائرة التنمية الاقتصادية-ابوظبي أنه وإعتباراً من تاريخ هذا التعميم يطلب منكم إجراء فحوصات كوفيد 19 عبر المسحة الأنفية PCR للموظفين العاملين لديكم كل اسبوعين علماً أن الفحص سيكون مجاني.

Non-compliance or violation of these directives will be subject to infraction and legal consequences in accordance with applicable laws and regulations.

إن عدم الالتزام بهذه التعليمات قد يعرضكم للمساءلة القانونية و توقيع المخالفات الجزائية بحق المخالف وفقاً للقوانين و اللوائح السارية.

These directives shall supersede in case of conflict with any previous circular and shall remain in force until further directives in this regard are issued.

تسري إجراءات هذا التعميم حال تعارضها مع الإجراءات في التعميم السابقة وتبقى سارية إلى حين صدور تعميم آخر بهذا الخصوص.

**With the utmost respect and appreciation,  
Department of Economic Development-  
Abu Dhabi**

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دائرة التنمية الاقتصادية

ابوظبي

